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PROTOKÓŁ Nr LXXXIX/2024 

z Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 28 lutego 2024 roku 

Ad.pkt. 1.Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył LXXXIX w bieżącej kadencji 

obrady sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach udział bierze 

14 Radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Poinformował, że w związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia Parlamentu 

Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO a także art.20 ust.1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2023 r. poz. 40.) 

poinformował, iż obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, Panią Burmistrz Monikę Głazowską-

Pawłowską, Skarbnika Gminy Pana Wojciecha oraz Sołtysów. 

Lista obecności radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad.pkt.2.Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że dodatkowo do Rady 

Miejskiej wpłynęły następujące projekty uchwał w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0024 

Niekłań Mały, projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie nieodpłatnego 

przekazania, nieruchomości niezabudowanej położonej w obrębie 0036 Wólka Zychowa, 

oznaczonej jako działka nr 1259 na rzecz Gminy Stąporków, projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na terenie Gminy Stąporków, projekt uchwały w sprawie 

współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego 

zakupu energii elektrycznej na lata 2025 i 2026, projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr X/64/2015 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 15 września 2015 r. 

w sprawie potwierdzenia członkostwa i ustalenia sposobu reprezentacji gminy Stąporków 

w Stowarzyszeniu „Lokalna Grupa Działania – U ŹRÓDEŁ”, projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Stąporków w 2024 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0024 Niekłań Mały. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” wprowadziła powyższy 

projekt uchwały, który został umieszczony w porządku obrad w pkt.7 ppkt. l. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie nieodpłatnego przekazania, 

nieruchomości niezabudowanej położonej w obrębie 0036 Wólka Zychowa, oznaczonej jako 

działka nr 1259 na rzecz Gminy Stąporków. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” wprowadziła powyższy 

projekt uchwały, który został umieszczony w porządku obrad w pkt.7 ppkt. m. 
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W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Stąporków. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” wprowadziła powyższy 

projekt uchwały, który został umieszczony w porządku obrad w pkt.7 ppkt. n. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego 

w celu grupowego zakupu energii elektrycznej na lata 2025 i 2026. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” wprowadziła powyższy 

projekt uchwały, który został umieszczony w porządku obrad w pkt.7 ppkt. o. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/64/2015 Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 15 września 2015 r. w sprawie potwierdzenia członkostwa i ustalenia sposobu 

reprezentacji gminy Stąporków w Stowarzyszeniu „Lokalna Grupa Działania – U ŹRÓDEŁ”. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” wprowadziła powyższy 

projekt uchwały, który został umieszczony w porządku obrad w pkt.7 ppkt. p. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stąporków w 2024 roku. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” wprowadziła powyższy 

projekt uchwały, który został umieszczony w porządku obrad w pkt.7 ppkt. q. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

W związku z wprowadzonymi do porządku obrad poprawek Przewodniczący Rady Miejskiej 

odczytał jego kształt po naniesionych przez radę zmianach:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołów z LXXXVI, LXXXVII i LXXXVIII sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
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a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2024-2030, 

b) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2024 rok, 

c) przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji stałych Rady Miejskiej w Stąporkowie 

za rok 2023, 

d) uchwalenia Planu Pracy Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2024 rok, 

e) zatwierdzenia Planów Pracy Komisji Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2024 rok,  

f) zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2025 roku (dwa projekty), 

g) zmian w Statucie Gminy Stąporków, 

h) udzielenia Parafii Rzymsko - Katolickiej p.w. Św. Wawrzyńca w Niekłaniu Wielkim 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków znajdującego się na terenie Gminy Stąporków, 

i) udzielenia Parafii Rzymsko - Katolickiej p.w. Św. Jacka i Św. Katarzyny Aleksandryjskiej 

w Odrowążu dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków znajdującego się na terenie Gminy Stąporków, 

j) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Stąporków na lata  

2024-2026,  

k) odpłatnego nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działek oznaczonych w ewidencji 

gruntów i budynków numerami:1509/2 i 1510/3 położonych w obrębie 0010 Gosań, 

l) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, 

położonej w obrębie 0024 Niekłań Mały, 

m) wyrażenia zgody na przyjęcie nieodpłatnego przekazania, nieruchomości niezabudowanej 

położonej w obrębie 0036 Wólka Zychowa, oznaczonej jako działka nr 1259 na rzecz 

Gminy Stąporków, 

n) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego na terenie Gminy Stąporków, 

o) współdziałania z innymi jednostkami samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu 

energii elektrycznej na lata 2025 i 2026, 

p) zmiany Uchwały Nr X/64/2015 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 15 września 2015 r. 

w sprawie potwierdzenia członkostwa i ustalenia sposobu reprezentacji gminy Stąporków 

w Stowarzyszeniu „Lokalna Grupa Działania – U ŹRÓDEŁ”, 

q) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Stąporków w 2024 roku. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

Radny Edward Mazur zwrócił się z zapytaniem o to czy jednocześnie odbywa się druga sesja. 

Nadmienił, iż sołtysi byli obecni na sali po czym Pani Burmistrz poprosiła ich i nie powrócili.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, iż temat dotyczy porządku 

obrad. Dodał, iż nie posiada wiedzy o odbywającej się drugiej sesji. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do projektu porządku obrad LXXXIX sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła porządek obrad 

LXXXIX sesji.  

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część.  

Ad.pkt.3. Przyjęcie protokołów z LXXXVI, LXXXVII i LXXXVIII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty protokołów z poprzednich sesji 

zostały przesłane Radnym drogą mailową oraz wyłożone w biurze Rady Miejskiej. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 
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− „za” – 13 głosów 

− „przeciw” – 0 głosów 

− „wstrzymało się” – 1 głos 

przyjęła protokół LXXXVI sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− „za” – 13 głosów 

− „przeciw” – 0 głosów 

− „wstrzymało się” – 1 głos 

przyjęła protokół LXXXVII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− „za” – 13 głosów 

− „przeciw” – 0 głosów 

− „wstrzymało się” – 1 głos 

przyjęła protokół LXXXVIII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część.  

Ad.pkt.4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej odniósł się do pytania Radnego Edwarda 

Mazura o obecność sołtysów na obradach sesji. Powiedział, że udział jest dobrowolny i mogą 

wybrać inne spotkania. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan odczytał informację o działaniach 

między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Edward Mazur zwrócił się z prośbą o umieszczanie sprawozdań w protokołach. Dodał, 

że mieszkańcy chcą wiedzieć czym Przewodniczący i Wiceprzewodniczący zajmowali 

się w okresie międzysesyjnym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poprosił o zgłaszanie uwag przed 

rozpoczęciem sesji i głosowaniem nad protokołami. Dodał, że wniesione wcześniej informacje 

wpływają na ich rozpatrzenie i naniesienie zmian.  

Ad.pkt.5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Zastępca Burmistrza Pani Monika Głazowska- Pawłowska odczytała informację o działalności 

międzysesyjnej w okresie od 28 grudnia 2023 r. do 27 lutego 2024 roku Burmistrz Stąporkowa 

wydał zarządzenia w sprawach dotyczących: zmian w budżecie gminy na 2024; ustalenia ceny 

wywoławczej w przetargu ustnym nieograniczonym na sprzedaż nieruchomości gminnej, 

stanowiącej własność Gminy Stąporków; naboru na stanowisko urzędnicze w Urzędzie 

Miejskim w Stąporkowie; w sprawie zmian Regulaminie Organizacyjnym Urzędu Miejskiego 

w Stąporkowie. Poinformowała, że wydano również zarządzenie w sprawie zmiany powołania 

Komisji Przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

na budowę kanalizacji deszczowej na terenie Stąporkowa ul.1000-lecia, część ul Piłsudskiego 

http://bip.staporkow.pl/?a=10875
http://bip.staporkow.pl/?a=10875
http://bip.staporkow.pl/?a=10875
http://bip.staporkow.pl/?a=10873
http://bip.staporkow.pl/?a=10873
http://bip.staporkow.pl/?a=10863
http://bip.staporkow.pl/?a=10863
http://bip.staporkow.pl/?a=10863
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do ul. 1000-lecia do zbiornika wodnego etap I. Powołano komisję przetargową 

do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na „Opracowanie 

dokumentacji na rozbudowę drogi w Wielkiej Wsi ul. Łąkowa”, powołania Komisji 

Przetargowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie 

podstawowym bez przeprowadzania negocjacji opartym na wymaganiach wskazanych 

w art. 275 pkt 1 ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych na zadanie 

pn. "Budowa kanalizacji deszczowej na terenie Stąporkowa (1000-lecia, część ul. Piłsudskiego 

od 1000-lecia do zbiornika wodnego" - etap 1; wyznaczenia miejsc przeznaczonych na 

bezpłatne umieszczanie urzędowych obwieszczeń wyborczych i plakatów wszystkich 

komitetów wyborczych w wyborach samorządowych zarządzonych na dzień 7 kwietnia 2024 

r. Powiedziała, że wydano zarządzenie w sprawie odwołania inspektora i zastępcy inspektora 

ochrony danych oraz wyznaczenia nowego inspektora ochrony danych w Urzędzie Miejskim 

w Stąporkowie, realizacji pozamilitarnych przygotować obronnych w Gminie Stąporków 

w 2024 roku, ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2024 r. za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w przedszkolu oraz szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Stąporków; ustalenia ceny wywoławczej w drugim przetargu ustnym nieograniczonym 

na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0010 

Gosań oraz w obrębie 0023 Nadziejów; ustalenia planu finansowego dla wydzielonego 

rachunku, na którym gromadzone są środki pozyskane z Funduszu Solidarnościowego na 2024 

rok; przekazania uprawnień jednostkom organizacyjnym Gminy Stąporków; powołania 

Komisji konkursowej oceniającej wnioski o dofinansowanie lub sfinansowanie realizacji 

zadania własnego Gminy Stąporków w zakresie tworzenia warunków sprzyjających rozwojowi 

sportu w 2024 roku;  ogłoszenia naboru wniosków o dofinansowanie lub sfinansowanie zadania 

własnego Gminy Stąporków w zakresie tworzenia warunków sprzyjających rozwojowi sportu 

w roku 2024; ustalenia terminów przeprowadzania postępowania rekrutacyjnego 

oraz postępowania uzupełniającego do przedszkola publicznego, oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych oraz klas pierwszych publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Stąporków na rok szkolny 2024/2025;  powierzenia pełnienia 

obowiązków Dyrektora Centrum Usług Wspólnych w Stąporkowie; powołania Dyrektora 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Stąporkowie; powołania Komisji Konkursowej 

do opiniowania ofert składanych w ramach otwartych konkursów ofert na realizację zadań 

publicznych w 2024 roku oraz wprowadzenia Regulaminu Prac Komisji Konkursowej, 

ustalenia norm zużycia paliw płynnych w eksploatacji pojazdów samochodowych oraz sprzętu 

silnikowego, użytkowanych przez Ochotnicze Straże Pożarne z terenu Gminy Stąporków. 

Zarządzeniem dokonano zmiany planów finansowych wydatków na 2024 rok; wprowadzenia 

Regulaminu udzielania zamówień publicznych w Urzędzie Miejskim w Stąporkowie, których 

wartość nie przekracza kwoty 130 000 zł netto; otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji 

zadań publicznych Gminy Stąporków w roku 2024 z zakresu Przeciwdziałania uzależnieniom 

i patologiom społecznym; ustalenia planu finansowego na zadania zlecone z zakresu 

administracji rządowej oraz zadań zleconych jednostkom samorządu terytorialnego ustawami 

za 2024 rok. Zarządzeniem wprowadzono plan finansowy Urzędu Miejskiego na 2024 rok; 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2023 r., dokonano zmiany Zarządzenia 

nr 0050.12.2023 z dnia 17 stycznia 2023 roku w sprawie powierzenia pełnienia obowiązków 

Dyrektora Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Stąporkowie; wprowadzenia zasad 

rachunkowości (polityki) rachunkowości dla Urzędu Miasta i budżetu Gminy Stąporków; 

przeprowadzenia okresowej kontroli ochrony informacji niejawnych. Kolejno Burmistrz 

Stąporkowa uczestniczyła w spotkaniach: koncertach, turniejach akcjach charytatywnych, 

z hodowcami gołębi, balach karnawałowych, druhami OSP Niekłań, OSP Odrowąż, 

ze studentami Uniwersytetu Trzeciego Wieku Senioriada w Stąporkowie, osobami z Akademii 

http://bip.staporkow.pl/?a=10863
http://bip.staporkow.pl/?a=10863
http://bip.staporkow.pl/?a=10863
http://bip.staporkow.pl/?a=10860
http://bip.staporkow.pl/?a=10860
http://bip.staporkow.pl/?a=10860
http://bip.staporkow.pl/?a=10860
http://bip.staporkow.pl/?a=10860
http://bip.staporkow.pl/?a=10860
http://bip.staporkow.pl/?a=10860
http://bip.staporkow.pl/?a=10860
http://bip.staporkow.pl/?a=10860
http://bip.staporkow.pl/?a=10849
http://bip.staporkow.pl/?a=10845
http://bip.staporkow.pl/?a=10845
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Innowacji, zawodach pływackich w Czarnieckiej Górze, spotkaniach noworocznych 

i integracyjnych. Poinformowała, że Wydział Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa 

i Infrastruktury Technicznej Urzędu Miejskiego w Stąporkowie wykonał następujące zadania. 

Podpisano umowę dzierżawy na okres 5 lat, na nieruchomość położoną w jednostce 

ewidencyjnej 260508_4 Stąporków - miasto, obręb 0002 Stąporków, oznaczoną w ewidencji 

gruntów i budynków jako działka nr 3400/7. Czynsz dzierżawny ustalono w stosunku rocznym 

w wysokości brutto 3 954,02 zł. Poinformowała, że została podpisana umowa dzierżawy 

z Świętokrzyskim Oddziałem Okręgowym PCK w Kielcach na okres 5 lat, na  nieruchomości 

położone na terenie miasta i gminy Stąporków. Miesięczny czynsz dzierżawny w wysokości 

brutto 20,00 zł naliczany od powierzchni zajmowanej przez każdy z 23 szt. pojemników 

metalowych. Wydział prowadził sprawy z zakresu regulacji stanu prawnego nieruchomości. 

Dodała, że w ramach tych spraw przekazano wniosek do Wojewody Świętokrzyskiego 

o nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminy Stąporków własności nieruchomości Skarbu 

Państwa położonej w jednostce ewidencyjnej 260508_5 Stąporków - obszar wiejski, obręb 

0025 Niekłań Wielki, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka Nr 1456. 

Ponadto złożono wniosek do Starosty Koneckiego w sprawie uregulowania stanu prawnego 

nieruchomości położonej w jednostce ewidencyjnej 260508_5 Stąporków – obszar wiejski, 

obręb 0010 Gosań, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka Nr 1513 o pow. 

0,85 ha. Złożono wniosek do Starosty Koneckiego w sprawie uregulowania stanu prawnego 

nieruchomości położonej w jednostce ewidencyjnej 260508_5 Stąporków – obszar wiejski, 

obręb 0003 Błaszków, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka Nr 792 o pow. 

0,05 ha. Postępowania w sprawie ustalania i poświadczania stanu prawnego nieruchomości. 

Poinformowała, że wydano 24 zaświadczenia o ostateczności aktu własności ziemi. Wydział 

wydał decyzję w sprawie umorzenia w całości postępowania administracyjnego w sprawie 

wszczętej postanowieniem znak: NRI.6830.2.2023 z dnia 22 grudnia 2023 r. w przedmiocie 

rozgraniczenia nieruchomości położonych w Hucisku. Ponadto w zakresie komunalizacji 

mienia Skarbu Państwa przeprowadzono następujące postępowania. Postępowanie 

w przedmiocie komunalizacji nieruchomości położonej w jednostce ewidencyjnej 260508_5 

Stąporków - obszar wiejski, obręb 0032 Wąglów, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków 

jako działka Nr 620/1 o pow. 0,0719 ha.  Dokonano waloryzacji stawek czynszu dzierżawnego 

na rok 2024 o średnioroczny wskaźnik wzrostu cen, towarów i usług konsumpcyjnych za rok 

poprzedni, ogłoszony przez Prezesa GUS i opublikowany w Monitorze Polskim, który wyniósł 

111,4. Raportowano awarie oświetlenia ulicznego w związku z zawartą umową na prowadzenie 

konserwacji oświetlenia ulicznego na terenie miasta i gminy Stąporków. Podpisano dwa akty 

notarialne w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego Plac Wolności 12 /16 oraz w zakresie 

sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie 0029 Smarków Gmina Stąporków, oznaczonej 

w ewidencji gruntów jako działki: Nr 1213/7 i Nr 1213/9. Poinformowała, iż przeprowadzono 

jeden przetarg. Sporządzono protokół z przeprowadzonego drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków, położonej 

w obrębie ewidencyjnym 0022 Mokra, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako 

działka Nr 1061. Przetarg zakończył się  wynikiem pozytywnym cena  - 8.100,00 zł. 

Sporządzono cztery ogłoszenia. Ogłoszenie o sprzedaży w drodze drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego nieruchomości położonej w Mokrej, działka nr 1061. Ogłoszenie o sprzedaży 

w drodze drugiego przetargu ustnego nieograniczonego nieruchomości położonej 

w Nadziejowie, działka nr 154. Ogłoszenie o sprzedaży w drodze drugiego przetargu ustnego 

nieograniczonego nieruchomości położonej w Gosaniu, działka nr 1587/4. Ogłoszenie 

o sprzedaży w drodze przetargu ustnego ograniczonego nieruchomości położonej w Koziej 

Woli, działka nr 1354/1. Poinformowała, iż zawarto jedną umowę dzierżawy. Przeprowadzono 

dziewięć postępowań w zakresie numeracji porządkowej, dwa postępowania w zakresie 

zakłócenia stosunków wodnych. Poinformowała, że dokonano następujących działań 
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w sprawach związanych z infrastrukturą energetyczną. Przeprowadzono zapytanie ofertowe 

dla wymiany latarni przy ul. Sienkiewicza, dodanie nowych punktów poboru energii 

dla ZGKiM oraz budynku wielofunkcyjnego remizy OSP w Niekłaniu. Raportowano awarie 

oświetlenia ulicznego w związku z zawartą umową na prowadzenie konserwacji  oświetlenia 

drogowego na terenie miasta i gminy Stąporków. Rozliczano faktury za infrastrukturę 

energetyczną i energię elektryczną. Dodała, że sporządzono pisma do Samorządowego 

Kolegium Odwoławczego w Kielcach w odpowiedzi na zażalenie od postanowienia Burmistrza 

Stąporkowa w sprawie negatywnego zaopiniowania zmiany na linii komunikacyjnej Boków – 

Końskie przez Wąsosz. Kolejno sporządzono pismo do Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego w Kielcach w odpowiedzi na zażalenie od postanowienia Burmistrza 

Stąporkowa w sprawie negatywnego zaopiniowania zmiany na linii komunikacyjnej Boków – 

Końskie przez Piłę. W zakresie spraw związanych z transportem uzgodniono zasady 

korzystania z przystanków autobusowych  dla zezwoleń wydanych przez Starostę Koneckiego 

w ilości czterech uzgodnień. Przesłano informację o publicznym transporcie zbiorowym za rok 

2023 do Marszałka Województwa Świętokrzyskiego. Przesłano informację na temat 

regularnych przewozów osób na terenie gminy Stąporków za 2023 r. do Starosty Koneckiego. 

Przesłano informacji o publicznym transporcie zbiorowym dla Głównego Urzędu 

Statystycznego. Nadmieniła, że wysłano pismo do Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich 

z prośbą o podanie kilometrażu dróg powiatowych, na których zostały zlokalizowane nowe 

przystanki autobusowe w Wielkiej Wsi, Pardołowie i Włochowie. Skierowano pismo 

do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oraz otrzymano zgodę na rozbiórkę 

istniejących i ustawienie nowych wiat przystankowych w obrębie przystanków autobusowych 

przy drodze krajowej nr 42 w miejscowościach Odrowąż i Kozia Wola. Przeprowadzono 

rozeznanie rynkowe oraz otrzymano 3 oferty na zakup  wiat przystankowych. Przygotowano 

sprawozdanie do Wód Polskich dotyczące obiektu małej retencji na terenie gminy Stąporków. 

Przygotowano również program funkcjonalno -użytkowy dla miejscowości Adamek w sprawie 

otwartego zbiornika retencyjnego wraz z infrastrukturą techniczną przystosowującą obiekt 

do ujęcia wody, służącego gromadzeniu wód opadowych i roztopowych oraz wód gruntowych. 

Złożono wniosek o wydanie zezwolenia na przebudowę zjazdu dla działki 145/2 

tj. dla zbiornika małej retencji w Adamku. Przygotowano zapytania ofertowego na Operat 

Wodnoprawny dla zbiornika wodnego w Krasnej. Dokonano oględzin przystanku oraz 

dokumentacji fotograficznej dotyczącej zniszczeń i uszkodzeń przystanków w następujących 

miejscowościach: Kozia Wola - 4 przystanki, Smarków - 1 przystanek, Wielka Wieś – 

2 przystanki, Wólka Zychowa - 1 przystanek, Niekłań Wielki - 3 przystanki, Błaszków – 

2 przystanki, Odrowąż - 2 przystanki, Świerczów Mały – 1 przystanek Świerczów – 

1 przystanek. Przygotowano rozliczenie opłat za korzystanie z przystanków autobusowych 

na terenie gminy Stąporków za miesiąc grudzień 2023 r. i styczeń 2024 r. Przygotowano 

zapytanie ofertowe dotyczącego rozbiórki wiat przystankowych w Odrowążu i Koziej Woli. 

Rozpatrzono cztery wnioski o najem lokalu mieszkalnego. Dodała, że rozpatrzono również 

wnioski o przedłużenie umowy najmu lokalu socjalnego. Zwołano Komisję Mieszkaniową 

dotyczącą przedłużenia umów najmu. Zlecono zakup 20 ton opału  z „Funduszu Sołeckiego” – 

oraz przegląd i legalizację gaśnic w świetlicach wiejskich przy OSP na terenie gminy. 

Podpisano umowę dotycząca wykonania ekspertyzy technicznej budynku socjalnego 

położonego w Stąporkowie przy ul. 1 Maja 14. Rozpatrzono wniosek o opłatę jednorazową 

za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności gruntu. Dokonano 

analizy uchwał oraz rozliczeń zaliczek i kosztów we Wspólnotach Mieszkaniowych, w których 

znajdują się lokale mieszkalne będące własnością Gminy. Rozliczono faktury za energię 

elektryczną w świetlicach wiejskich. Poinformowała, że w zakresie funkcjonowania Wydziału 

Budownictwa` i Inwestycji w Urzędzie Miejskim w Stąporkowie przeprowadzono następujące 

sprawy. Podpisano umowę z Wykonawcą  w ramach zadania pod nazwą zakup wozu 
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asenizacyjnego. Dokonano odbioru  planów funkcjonalno-użytkowych dla: zagospodarowania 

terenu na Miłej wraz z terenem przeznaczonym pod skatepark. Budowy świetlicy w Kamiennej 

Woli w Wólce Zychowej, Wólce Plebańskiej. Dostosowanie w ogólnodostępnym miejscu 

publicznym w Stąporkowie terenu do gry w piłkę. Podpisano umowy na przekazanie dotacji 

celowych na: „Wymianę wodociągu na Osiedlu Leśnym wraz z dokumentacją i inwentaryzacją 

powykonawczą” na „Wykonanie projektu Stacji magazynowania przesyłu wody dla 

miejscowości Hucisko oraz części wschodniej Stąporkowa” na „Wykonanie projektu 

wykorzystania części infrastruktury wodociągowej na nieczynnym obiekcie Stacji Uzdatniania 

Wody w miejscowości Mokra”. Przekazano dotację na „Wymianę wodomierzy w miejscowości 

Hucisko” na „Stabilizację dostaw wody o odpowiednim ciśnieniu dla mieszkańców wsi 

Adamek i Komorów” na „Zakup ciągnika wraz z osprzętem” na „Zakup używanego wozu 

asenizacyjnego z nową zabudową o pojemności 8000 l do 10000 l zabudowy asenizacyjnej”. 

Podpisano umowę na przekazanie dotacji „Na wykonanie robót termomodernizacyjnych 

w budynku OSP tj. modernizacja istniejącej kotłowni oraz wymiana nieszczelnych okien 

oraz drzwi zewnętrznych”  w Gosaniu. Powiedziała, że zakończono realizację zadania 

i dokonano odbioru końcowego inwestycji pond nazwą „Modernizacja nawierzchni placu przy 

budynku Urzędu Miasta i Gminy Stąporków” – Etap I. Nadzorowano realizację zadania 

„Budowa miasteczka rowerowego w Stąporkowie”. Opracowano oraz opublikowano 

postępowanie przetargowe dla następujących zadań: „Przebudowa świetlicy wiejskiej 

w miejscowości Odrowąż wraz z zakupem wyposażenia w celu zwiększenia atrakcyjności 

obszarów wiejskich w gminie Stąporków”; na „Budowa kanalizacji deszczowej na terenie 

Stąporkowa– Etap I; opublikowano postępowanie przetargowe dla zadania pn.: „Opracowanie 

dokumentacji na rozbudowę drogi w Wielkiej Wsi ul. Łąkowa”. Poinformowała, iż wydział jest 

obecnie w trakcie przygotowywania specyfikacji  oraz załączników dla postępowania 

przetargowe dla zadania pn. „Przebudowie drogi wewnętrznej w miejscowości Piasek”. 

Podpisano umowę z projektantem na sporządzenie dokumentów decyzji o warunkach 

zabudowy w tym dla zadania pn.: „Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie 

gminy Stąporków w formule zaprojektuj i wybuduj”. Sporządzono sprawozdanie dla Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego w Kielcach z realizacji inwestycji 

w zakresie wodociągów i sanitacji wsi za 2023 r.  Sporządzono i skierowano do potencjalnych 

wykonawców zapytanie o cenę na zadanie inwestycyjne pn.: „Rozbudowa infrastruktury 

rekreacyjnej w miejscowości Duraczów” oraz budowa ogrzewania w szkole w Odrowążu. 

Złożono wniosek o dofinansowanie na budowę w miejscowości Adamek otwartego zbiornika 

retencyjnego wraz z infrastrukturą techniczną przystosowującą obiekt do ujęcia wody, 

służącego gromadzeniu wód opadowych i roztopowych oraz wód gruntowych. Uzyskano 

dofinansowanie na realizację inwestycji na lata 2021 - 2027 pn. „Doposażenie Ochotniczej 

Straży Pożarnej Niekłań w średni samochód ratowniczo - gaśniczy oraz sprzęt i wyposażenie 

niezbędne do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania skutków zjawisk katastrofalnych”. 

Uzyskano dofinansowanie na realizację projektu z POPC pn. „Cyberbezpieczna gmina 

Stąporków”. Uzyskano dofinansowanie na realizację działań w ramach Funduszu Rozwoju 

Przewozów Autobusowych o charakterze użyteczności publicznej w kwocie 378 500,00 zł. 

Podpisano umowę o dofinansowanie na realizację inwestycji pn. „Rozbudowa infrastruktury 

rekreacyjnej w miejscowości Duraczów. Złożono sprawozdanie z trwałości projektu 

„Przebudowa i adaptacja budynku użyteczności publicznej – szkoły podstawowej na budynek 

mieszkaniowy, wielofunkcyjny – mieszkania socjalne w Hucisku, Gmina Stąporków”. Złożono 

sprawozdanie z trwałości projektu pn. „Rozbudowa infrastruktury rekreacyjnej w gminie 

Stąporków”. Złożono sprawozdanie z trwałości projektu pn.: „Przebudowa budynku 

użyteczności publicznej w Krasnej wraz z zakupem wyposażenia w celu przystosowania 

go do pełnienia funkcji świetlicy wiejskiej”. Złożono wniosek o płatność częściową w ramach 

projektu pn. „Budowa przydomowych oczyszczalni ścieków oraz budowa odcinka sieci 
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wodociągowej na terenie gminy Stąporków i zakup wozu asenizacyjnego”. Złożono roczne 

sprawozdania z realizacji projektów realizowanych ze środków Rządowego Funduszu 

Inicjatyw Lokalnych. Złożono wniosek o dofinansowanie na zajęcia sportowe z nauki pływania 

dla dzieci pn. „Pływaj z pasją bez używek” w ramach programu „Umiem pływać”. Złożono 

wniosek o dofinansowanie zadania pn. „Ludowa EtnoOdnowa w gminie Stąporków” 

realizowanego ze środków Narodowego Centrum Kultury w ramach programu EtnoPolska. 

Ponadto wydano dwie decyzje lokalizacyjne zjazdu; trzy decyzje na prowadzenie robót w pasie 

drogowym; cztery decyzje na lokalizację urządzenia obcego w pasie drogi gminnej; 

jedną  decyzje na umieszczenie urządzenia obcego w pasie drogowym; jedno   uzgodnienie 

projektu oświetlenia drogowego. Powiedziała, że zamontowano dwa progi zwalniające 

w ul. Polnej w Niekłaniu wraz z kompletem oznakowania. Zlecono Zakładowi Gospodarki 

komunalnej i Mieszkaniowej ustawianie, montaż i naprawę znaków drogowych na drogach 

gminnych w ilości 20 sztuk.; naprawę nawierzchni w drogach gminnych w miejscowościach 

Czarniecka Góra, Stąporków ul. Góra i ul. Słowackiego; zlecono oczyszczenie lub naprawę 

przepustów w miejscowościach Błaszków, Komorów, Wólka Plebańska. Zlecono modernizację 

chodnika przy budynku Urzędu Miejskiego w Stąporkowie od strony Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. Zawarto umową na dokonanie przeglądów dróg gminnych 

i mostów. Dokonano odbiorów końcowego i oddano do użytku most w Czarnieckiej Górze 

realizowanego w ramach zadania pn. „Budowy mostu w ciągu drogi gminnej nr 386010 T 

w Czarnieckiej Górze” objętego dofinansowaniem z Programu Rządowy Fundusz Polski Ład. 

Procedowano czterdzieści osiem postępowań w sprawie wydania decyzji o warunkach 

zabudowy i inwestycji celu publicznego. Procedowano dwadzieścia pięć postępowań w 

sprawie wydania decyzji o warunkach zabudowy dla przydomowych oczyszczalni ścieków 

realizowanych w ramach zadania inwestycyjnego pn. „Budowa przydomowych oczyszczalni 

ścieków na terenie gminy Stąporków w formule zaprojektuj i wybuduj”. Procedowano prace 

nad sporządzeniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla strefy "A" 

ochrony uzdrowiskowej w Czarnieckiej Górze. Wydawano sześćdziesiąt trzy zaświadczenia 

o przeznaczeniu działek w planie miejscowym. 

Radny Sławomir Dąbrowski oraz Radny Kamil Zieliński opuścili obrady sesji podczas 

przedstawiana informacji międzysesyjnej. 

Rady Edward Mazur powiedział, że na każdej sesji odczytywane jest to samo. Dodał, 

iż podawane są prace jakie pracownicy wykonują na co dzień. Powiedział, że brakowało 

jeszcze informacji o tym że przewodniczący zwołał sesję. Nadmienił, że nigdy nie spotkał się 

z takimi rzeczami, aby tyle czasu odczytywać informację o tym, że żarówka została 

wymieniona. Poinformował, że nie została podana informacja o dacie wykonania kanalizacji 

i wykonania dokumentacji. Zwrócił się z prośbą, aby odczytywane informacje o działalności 

przewodniczącego i wiceprzewodniczącego zawarte były w protokole jako załącznik. Wyjaśnił, 

że mieszkańcy chcą wiedzieć z racji tego ,iż nie wszyscy oglądają transmisje z sesji.  

Radny Jacek Trudnos odniósł się do tematu oświetlenia w Koziej Woli w dwóch ciągach. 

Pierwszy z nich to podstawowy od drogi krajowej od latarni, który już jest i stanowi 

kontynuację do świetlicy. Natomiast drugi odcinek dotyczy kilku sztuk, które miały zostać 

zamontowane od wsi do skrzyżowania z drogą krajową w kierunku przystanku do Końskich. 

Dodał, iż prace w ciągu dłuższym dobiegają końca. Zapytał o etap wykonywanych prac 

dotyczących krótszego odcinka. 

Rady Edward Mazur odniósł się do odczytanego zarządzenia dotyczącego bezpłatnego 

umieszczania plakatów i ogłoszeń wyborczych. Dodał, że według niego powinny być to tylko 

tablice gminne. Zapytał czy są to inne miejsca. Powiedział, że trwa okres wyborczy i plakaty 

ze zdjęciem Pani Burmistrz są umieszczone na ogrodzeniu przy przedszkolu przy targowisku, 
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a także w innych miejscach. Zapytał o fundusz z którego wykonywane zostały wspomniane 

plakaty, jaka firma je wykonała, a także dlaczego wiszą w miejscach, które nie są do tego 

przeznaczone. Postawił pytanie czy wszyscy kandydaci na radnych i burmistrzów mogą 

wywieszać plakaty na ogrodzeniach na których są banery Pani Burmistrz oraz w okolicy urzędu 

miasta. Ponownie powiedział, że według jego interpretacji powinny tylko wisieć na tablicach, 

a są umieszczone w innych miejscach. Poprosił o udzielenie odpowiedzi na pytania.  

Zastępca Burmistrza Pani Monika Głazowska Pawłowska powiedziała, iż uwagi dotyczące 

treści sprawozdania oraz oczekiwań Pana Radnego Edwarda Mazura, aby sprawozdanie 

to zawierało planowanie tego co burmistrz zamierza wykonywać w jakiejś perspektywie. 

Wyjaśniła, że sprawozdanie jest informacją tego co zostało wykonane, także nie można mówić 

co jest zamierzone. Dodała, że do tej pory treść sprawozdań z działalności Burmistrza 

wyglądały tak jak przedstawiona, czyli to co realizuje urząd i zadania wykonywane przez 

poszczególne wydziały. Powiedziała, że na pytanie dotyczące oświetlenia w miejscowości 

Kozia Wola odpowie pracownik merytoryczny.  

Radny Jacek Trudnos powiedział, iż kilka lat temu wnioskował o dobudowę oświetlenia 

w Koziej Woli w dwóch odcinkach. Wyjaśnił, że krótszy od ul. Krajowej w kierunku świetlicy, 

a drugi od tego samego odcinka do przystanku w kierunku Końskich. Dodał, iż lampy 

na odcinku dłuższym zostały zainstalowane, lecz na odcinku krótszym nie są poczynione żadne 

prace.  

Inspektor wydziału BIN Pani Monika Miller  powiedziała, że krótszy znajdujący się przy 

drodze Generalnej Dyrekcji. 

Radny Jacek Trudnos powiedział, że przy drodze krajowej.  

Inspektor wydziału BIN Pani Monika Miller  powiedział, iż w budżecie jest zapis dotyczący 

oświetleniu, modernizacji budowy krótszego odcinka. Dodała, iż nie posiada wiedzy na temat 

dłuższego odcinka. Nadmieniła, że nie wie na jakim etapie zostały przez Radnego złożone 

wnioski. Poinformowała, iż osobiście z takim pismem się nie spotkała.  

Radny Jacek Trudnos zwrócił uwagę, iż pani inspektor pomyliła odcinki ponieważ 

powiedziała, że jest budowa krótszego, a nie dłuższego. Wyjaśnił, że jest odwrotnie, że odcinek 

dłuższy jest budowany natomiast na krótszy czekają. 

Inspektor wydziału BIN Pani Monika Miller powiedziała, że budowany jest odcinek 

znajdujący się przy drodze powiatowej.  

Radny Jacek Trudnos ponownie powiedział, że budowany jest dłuższy, a nie krótszy odcinek. 

Poinformował, iż od kilku lat dyskusja dotyczyła dwóch odcinków. Powiedział, aby przerwać 

ciąg inwestycji niedopracowanych i nie udanych. Nadmienił, iż w miejscowości Kozia Wola 

został przeprowadzony remont budynku, natomiast w kolejnym zostało wykonane 

odwodnienie. Poinformował, iż uczulał, aby wykonując oświetlenie wykonać to profesjonalnie. 

Dodał, że „bez sesnsu” wykonywać oświetlenie w miejscowości na odcinku dłuższym 

zapominając jednocześnie o kilku lampach, które sięgają przystanku. Zapytał jak mieszkańcy 

Koziej Woli dotrą do przystanku po zmroku. Poprosił o zrozumienie.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej przerwał dyskusją informując, iż były 

to uwagi do informacji międzysesyjnej. Dodał, iż pytania te powinny być zadawane w punkcie 

sprawy różne. Poinformował, że uwagi powinny odnosić się od sprawozdania. 

Radny Jacek Trudnos powiedział, iż przedstawiona informacja była obszerna i wykraczała 

zapewne po za ramy. Radny Jacek Trudnos na ręce pani burmistrz przekazał pismo dotyczące 

zakupu budynku w Grzybowie.  

Radny Edward Mazur poprosił udzielenie odpowiedzi dotyczące plakatów.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej uprzedzając wypowiedź pani Burmistrz 

powiedział, że według niego informacje te które zostały umieszczone są od pewnego czasu. 

Dodał, iż w jego odczuciu nie jest to plakat wyborczy, lecz informacyjny przedstawiający 

co gmina wykonała, nie burmistrz. Powiedział, że szczegółowo się nie wczytywał, ale nie jest 

zawarta informacja o kandydowaniu na dane stanowisko na koleją kadencję. Ponownie 

powiedział, że według niego nie jest to plakat wyborczy, lecz informacja Urzędu dotycząca 

wykonywanych inwestycji. 

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska odniosła, się do wywieszania 

plakatów i miejsc do tego nie przeznaczonych. Dodała, że jeżeli jest to dokonane na prywatnych 

posesjach to właściciel zgłasza, że bez jego zgody plakat został umieszczony. Powiedziała, 

że zarządzeniem burmistrza miejsca wyznaczone do umieszczania plakatów, są tablicami 

ogłoszeń urzędu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że plakaty umieszczane 

są na tablicach urzędu natomiast na prywatnych za zgodą właściciela. Dodał, że ogrodzenia 

publicznych plac zabaw, przedszkoli i innych instytucjach, które należą do gminy nie służą 

b tam prowadzona była akcja. Ponownie powiedział, że według niego plakat o którym jest 

mowa jest stricte informacyjny. Dodał, że ta informacja co wykonał urząd wisi już od kilku 

miesięcy. Dodał, że nie ma informacji co do środków z których zostało to wykonane.  

Radny Edward Mazur dodał, że na plakacie widnieją zadania wykonane przez gminę 

i w związku z tym zamiast wizerunku Pani Burmistrz powinien być herb Stąporkowa. Dodał, 

iż od mieszkańców dostaje taki głos, który przekazuje.  

Ad.pkt.6. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radni są w posiadaniu sprawozdania, które 

organ prowadzący był zobligowany przedłożyć radzie. Zwrócił się z zapytaniem do Pana 

skarbnika gminy z racji pojawiających się pytań odnośnie obietnic składanych przez rząd 

dotyczące podwyżek dla nauczycieli. Jak to wygląda na chwilę obecną czy nauczyciele 

już mają wspomnianą podwyżkę czy będą mieć oraz jakie są umowy.  

Skarbnik Gminy Wojciech Dudzic powiedział, że gmina dostała informację o subwencji 

jedną na niespełna 1.5 mln, która jest większa od tej funkcjonującej w subwencji oświatowej. 

Dodał, iż została przyznana dotacja dla przedszkoli. Poinformował, że w Centrum Usług 

Wspólnych trwają prace polegające na tym jak wpłyną zatwierdzone przez rząd podwyżki. 

Nadmienił, iż po konsultacjach z innymi skarbnikami w gminach, gminy jak i gmina Stąporków 

będą musiały dopłacić do tych środków. Wyjaśnił, że sytuacja ta jest spowodowana tym, 

iż subwencja oświatowa wyliczana jest nie tylko na podwyżki. Dodał, iż trzeba mieć na uwadze 

to że w gminie Stąporków w szkołach ubywa dzieci co wpłynie negatywnie do dopłaty 

do oświaty. Zaznaczył, że obecnie zostało podliczone ile gmina dopłacała do oświaty za zeszły 

roku i kwota wyszła bardzo duża bo prawie 10 mln zł. Skarbnik gminy powiedział, że gmina 

jest przygotowana i będzie wprowadzać do planów finansowych omawiane podwyżki 

prawdopodobnie na kolejnym posiedzeniu sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zapytał czy orientacyjnie jest możliwość 

udzielenia odpowiedzi czy gmina będzie musiała dopłacić do podwyżek i na jaką kwotę. 

Skarbnik Gminy Wojciech Dudzic odpowiedział, iż na chwilę obecną nie udzieli odpowiedzi 

na pytanie.  
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Radny Edward Mazur zwrócił uwagę, iż omawiane sprawozdanie przedstawia 

wynagrodzenie nauczycieli za 2023 roku. Dodał, że nie ma to nic wspólnego z przyszłym 

wynagrodzeniem.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, iż temat dotyczy wynagrodzeń 

nauczycieli wiec warto zapytać z racji kierowanych pytań od nauczycieli do Radnych.  

Radny Edward Mazur podziękował za skierowane zapytanie do skarbnika. Dodał, 

że nauczyciele niech będą świadomi tego co ich czeka.  

Radny Zbigniew Wiśniewski powiedział, że w przekazanych materiałach nie widniała data, 

lecz zapis styczeń-grudzień nie ma jasnego zapisu, iż był to rok 2023. Zapytał czy w marcu br. 

odbędzie się jeszcze sesja.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej odpowiedział, że widnieje data wydruku 

tj. 26.02.2024 rok. Powiedział, że sesja odbędzie się w zależności od potrzeb.  

Radny Zbigniew Wiśniewski powiedział, że tak jak pan przewodniczący wspomniał również 

otrzymywał zapytania od nauczycieli kiedy mogą się spodziewać wyrównania wynagrodzenia 

od 1 stycznia. Dodał, że dobrze było by, aby Radni posiadali orientacyjną wiedzę w tym 

temacie.   

Radny Jakub Dajczer powiedział, że ubolewa nad faktem, iż przed chwilą na sali była obecna 

Prezes ZNP i wyszła w chwili omawiania wynagrodzeń. Powiedział, iż chciał  zapytać o sprawę 

wynagrodzeń dla nauczycieli przedszkolnych. Zapytał czy można poprosić panią prezes.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, iż został wyznaczony termin 

obrad sesji i osoby zainteresowane są obecne. Dodał, iż nie będą poszukiwane osoby, które nie 

są pracownikami Urzędu.  

W związku z dalszym brakiem uwag i pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał 

sprawozdanie z średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych 

i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym 12 głosami „za” przyjęła sprawozdanie 

z średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych 

w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż wszystkie projekty uchwał pozytywnie 

zaopiniowane co do zgodności z prawem zostały szczegółowo omówione na posiedzeniu 

wspólnym Komisji Rady Miejskiej i ponieważ Radni mają je przed sobą, nie zachodzi potrzeba 

ich odczytania. 

Ad. pkt. 7 ppkt. a) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2024-2030. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

Radny Edward Mazur odniósł się do zmiany inwestycji w Odrowążu rocznej na Wieloletnią 

Prognozę. Wyjaśnił, iż nie zostanie zrealizowane w br, lecz się przedłuży na przyszły rok. 

Dodał, że remont świetlicy będzie trwał 2 lata. 

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska powiedziała, aby zwrócić uwagę 

iż przy wspomnianym projekcie oraz przy dofinasowaniu w formule zaprojektuj prace 
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wymagają czasu. Nadmieniła, że należy uzyskać zezwolenie na budowę  ponieważ dotyczy 

przebudowy części budynku między innymi z umieszczeniem zbiornika bezodpływowego, 

gmina musi przejść przez stadium projektowania. Wyjaśniła, że okres oczekiwania 

na pozwolenia na budowę to 4-6 miesięcy plus dochodzą roboty budowlane i związku z tym 

inwestycja przekroczy rok budżetowy. Poinformowała, że z tego co pamięta w warunkach 

przetargu okres realizacji wynosi 12 miesięcy. 

Radny Edward Mazur powiedział, iż wszystko to rozumie. Nadmienił, że podczas 

przyjmowania budżetu zadanie to było przedstawione jako roczne. Dodał, że ktoś dokumenty 

przygotowywał i powinien zdawać sobie sprawę, iż zostanie to wykroczone. Nadmienił, 

że można byłoby to zrobić porządnie bez wprowadzanych zmian i utrudniania pracy 

skarbnikowi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż pytania zadawane są w punkcie dotyczącym 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy nie budżetu. 

Radny Edward Mazur powiedział, że poruszone kwestie wchodzą w zakres wieloletniej 

prognozy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu 

uchwały poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” –  11 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” – 1 głos 

 podjęła uchwałę Nr LXXXIX/605/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stąporków na lata 2024-2030, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 7 ppkt. b) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków 

na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

Radny Edward Mazur odniósł się do zarządzenia nr 176 z 2023 roku w sprawie powołania 

gminnej komisji urbanistyczno- architektonicznej. Nadmienił, że komisja ta została powołana 

zarządzeniem przez Panią Burmistrz. Poinformował, iż nie odczyta nazwisk członków. Zwrócił 

się do przewodniczącego Komisji Finansów o to czy pani burmistrz konsultowała wydatki z dla 

członków wspomnianej komisji. Odczytał punkt czwarty zarządzenia, który dotyczy zasada 

finasowania komisji. Członkowie komisji otrzymują za udział w posiedzeniach komisji 

wynagrodzenia. Przewodniczący 800 zł brutto, Zastępca Przewodniczącego 700 zł brutto, 

Sekretarz komisji 600 zł brutto oraz członek komisji 500 zł brutto. Wynagrodzenia o którym 

mowa w art. 27 wypłacane będą na podstawie listy obecności danych posiedzeń. Poinformował, 

iż komisja Finansów powinna posiadać wiedzę, zająć stanowisko w tej sprawie, a także 

pozostali radni. Nadmienił, że skarbnika przy tworzeniu budżetu tej wiedzy zapewne 

nie posiadał.  

Radny Jacek Trudnos odnosząc się do wypowiedzi poprzednika powiedział, 

że nie przypomina sobie, aby Komisja Finansów została poinformowana o tych wydatkach czy 

planach. 

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska poinformowała, iż ustali 

tą kwestię. Dodała, iż zasady powołania komisji i zasady jej funkcjonowania 

oraz wynagrodzenia są to prawdopodobnie podmioty, osoby zewnątrz. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał ile razy się w okresie od 2023 roku zebrała 

się komisja.  

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska powiedziała, że w skład wchodzą 

prawdopodobnie urbaniści.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, ze w miarę możliwości poprosił 

o przygotowanie informacji i udzielnie w punkcie sprawy różne.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” –  11 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” – 1 głos 

 podjęła uchwałę Nr LXXXIX/606/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków 

na 2024 rok, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 7 ppkt. c) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności 

Komisji stałych Rady Miejskiej w Stąporkowie za rok 2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 głosami „za” podjęła uchwałę.   

Nr LXXXIX/607/2024 w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji stałych 

Rady Miejskiej w Stąporkowie za rok 2023, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 7 ppkt. d) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planu Pracy Rady Miejskiej 

w Stąporkowie na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXXIX/608/2024 w sprawie uchwalenia Planu Pracy Rady Miejskiej w Stąporkowie 

na 2024 rok, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 7 ppkt. e) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planów Pracy Komisji Rady 

Miejskiej w Stąporkowie na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXXIX/609/2024 w sprawie zatwierdzenia Planów Pracy Komisji Rady Miejskiej 

w Stąporkowie na 2024 rok, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 7 ppkt. f) Projekt uchwały w sprawie zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2025 roku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż jak co roku radnym zostały przedłożone dwa 

projekty uchwał w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego na 2025 rok. Powiedział, że po 

dyskusji na wspólnym posiedzeniu komisji, ustalono, że wyraża się zgodę na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego.  

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska w imieniu Pani Burmistrz 

zwróciła się do Radnych o podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że po odbytej dyskusji 

podczas wspólnego posiedzenia czterech komisji oraz podjętymi ustaleniami poinformował, 

że przedkłada uchwałę w przedmiotowej sprawie oraz zostanie odczytany §1. 

Radny Edward Mazur powiedział, że co roku jest za podjęciem uchwały. Dodał, że gmina 

dostaje 40% dotacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej podziękował wszystkim za włożoną pracę 

oraz tą która będzie włożona w kwestii wykonania podjętej uchwały na 2024 rok. Zapytał 

o etapy wykonywanych prac. Nadmienił, że widzi zaangażowanie pracowników urzędu 

odnośnie realizacji  zadania. Ma nadzieje, że wszystkie prace zostaną zrealizowane z korzyścią 

nie tylko dla sołtysów i rad sołeckich, ale przede wszystkim dla mieszkańców terenów 

wiejskich z racji tego, że fundusz dotyczy terenów wiejskich.  

Radny Jakub Dajczer odniósł się do swojego przedmówcy. Powiedział, że szkoda, iż przez 

5 lat nie pamiętano o funduszu sołeckim. Nadmienił, że 5 rok pełni funkcję sołtysa i ani razu 

nie mógł skorzystać z funduszu sołeckiego. Poinformował, że dopiero teraz w momencie końca 

kadencji sołtysów mają taką mozliwość. Dodał, że dobrym było to, iz poprzednim roku udało 

się uchwalić.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że radni zawsze podejmowali 

decyzję demokratycznie. Wyjaśnił, że w sytuacji propozycji z urzędu i burmistrza przy 

akceptacji radnych fundusz przeznaczony był na duże zadania przy akceptacji sołtysów i dużej 

grupy radnych.  

Radny Edward Mazur odniósł się do wypowiedzi radnego Jakuba Dajczera przyznając 

mu rację. Dodał, że można byłoby łączyć sołectwa w jedno i wykonać jedno zadanie 

i je wykorzystać i 40 % dofinasowania. Poinformował, że wedle jego obliczeń gmina ok 2 mln 

jest z tego tytułu stratna.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że miasto nie miało funduszu 

sołeckiego. Nadmienił, że w imieniu swoim Radnego Macieja Pokusy, Radnej Barbary 

Zamachowskiej podziękował, ponieważ jeden fundusz sołecki w całości został przeznaczony 

na termomodernizację, ocieplenie szkoły. Nadmienił, że decyzje radnych były podejmowane 

w opisany sposób.   

Radny Jacek Trudnos nie zgodził się z wypowiedzianymi słowami. Dodał, że brak 

wyodrębnienia funduszu sołeckiego dla miejscowości Grzybów był zawsze krzywdzący. Podał 

przykład, iż w Grzybowie trwały wieloletnie poszukiwania działki pod plac zabaw. 

Poinformował, że w momencie posiadania pieniędzy z funduszu taka działka już dawno temu 

by była. Nadmienił, że niezależnie jak pieniądze te były dzielone bez wyodrębnienia 
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miejscowość Grzybów był w tej kwestii skrzywdzony. Wyraził radość, ze zmiany zdania pani 

Burmistrz, dodał, że szkoda, że tak późno.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zwrócił się do swojego przedmówcy 

o udzielnie informacji jaka była decyzja Radnego Jacka Trudnosa w latach 2018-2019 odnośnie 

funduszu. 

Radny Jacek Trudnos powiedział, że w momencie bycia w „waszej” koalicji obowiązywała 

dyscyplina, która  została pokazana jednej z ostatnich sesji głosując przeciwko wyodrębnieniu 

pieniędzy na zakup budynku po sklepie w Grzybowie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że dyskusja dotyczy funduszu 

sołeckiego. Poddał pierwszy projekt pod głosowanie. Informując jednocześnie pana Radnego 

Edwarda Mazura, że po przeprowadzonej dyskusji konsultował się z panią mecenas odnośnie 

dwóch projektów uchwał i można postąpić tak  jak dotychczas.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. Odczytał „§ 1Wyraża się zgodę na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego w budżecie Gminy Stąporków na 2025 rok § 2 Wykonanie uchwały 

powierza się Burmistrzowi Stąporkowa § 3 Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXXIX/610/2024 w sprawie zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2025 

roku, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, iż bezpodstawnym staje się głosowanie nad drugim 

projektem uchwały, gdzie „§1 dotyczy nie wyodrębnienia funduszu sołeckiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej ogłosił 10 minutową przerwę.  

Obrady wznowiono od punktu 7 ppkt. g. 

Radny Jacek Trudnos opuścił obrady sesji.  

Ad. pkt. 7 ppkt. g) Projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Stąporków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

Radny Edward Mazur powiedział, iż ostatnia zmiana statutu miała miejsce prawdopodobnie 

w 2021 roku, która nie została opublikowana na stronie BIP. Poinformował, iż ostatnia zmiana 

jaka jest to z roku 2018. Nadmienił, że została uchwalona w roku 2019 lub 2020 uchwała 

o zmianie statutu i do dnia dzisiejszego uchwała nie została wykonana przez Panią Burmistrz. 

Dodał, iż na jedną z sesji został przygotowany projekt zawierający błąd. Wyjaśnił, 

że od tamtego czasu nie powrócono do tego tematu pomimo zmian przepisów. Poinformował, 

że statut jest tylko uaktualniany. Powiedział, że bieżąca zmiana związana jest z powstaniem 

terenu uzdrowiskowego i z racji tej należy dodać ten zapis do statutu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego 

projektu uchwały poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXXIX/611/2024 w sprawie zmian w Statucie Gminy Stąporków, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 7 ppkt. h) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko - Katolickiej 

p.w. Św. Wawrzyńca w Niekłaniu Wielkim dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

znajdującego się na terenie Gminy Stąporków. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji jak i Komisji Spraw Społecznych.  

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXXIX/612/2024 w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko - Katolickiej p.w. Św. 

Wawrzyńca w Niekłaniu Wielkim dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków znajdującego 

się na terenie Gminy Stąporków, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 7 ppkt. i) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko - Katolickiej 

p.w. Św. Jacka i Św. Katarzyny Aleksandryjskiej w Odrowążu dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków znajdującego się na terenie Gminy Stąporków. 

Radny Edward Mazur poprosił o wyjaśnienie mieszkańcom kwestii dofinasowania oraz tego, 

iż część pochodzi z Polskiego Ładu, a wkład gminy to 2 %.   

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska powiedziała, że zgodnie 

z regulaminem Rządowego Projektu Polski Ład wysokość środków własnych powinna być 

ustalona w wysokości nie mniejsza niż 2 % dofinasowania. Wyjaśniła, że przy otrzymaniu 

dofinasowania w wysokości w kwocie ok. 450 tys. , 2 % od tej wartości wynosi 10 tys zł, co jest 

wkładem własnym budżetu gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że wskazane jest 50 tys. 

z i 2 % od tej kwoty stanowi 10 tys zł.  

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska przyznała rację, lecz 

prawdopodobnie ze złożonego wniosku otrzymano dofinasowanie w kwocie 450 tys zł. Dodała, 

iż kwestia ta zostanie zweryfikowana.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, iż gmina będzie partycypować 

w kosztach inwestycji na kościół w Niełkaniu jak i Kościół w Odrowążu po 10 tys zł, pozostała 

część pokryta zostanie z Polskiego Ładu. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXXIX/613/2024 w sprawie udzielenia Parafii Rzymsko - Katolickiej p.w. Św. Jacka 

i Św. Katarzyny Aleksandryjskiej w Odrowążu dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

znajdującego się na terenie Gminy Stąporków, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 7 ppkt. j) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Stąporków na lata 2024-2026. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXXIX/614/2024 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
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w Gminie Stąporków na lata 2024-2026, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 7 ppkt. k)  Projekt uchwały w sprawie odpłatnego nabycia do gminnego zasobu 

nieruchomości działek oznaczonych w ewidencji gruntów i budynków numerami:1509/2 

i 1510/3 położonych w obrębie 0010 Gosań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wyjaśnił,, iż zakup dwóch działek 

usytuowanych za remizą jest związane z potrzebami statutowej działalności OSP Gosań. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr  LXXXIX/615/2024 w sprawie odpłatnego nabycia do gminnego zasobu nieruchomości 

działek oznaczonych w ewidencji gruntów i budynków numerami:1509/2 i 1510/3 

położonych w obrębie 0010 Gosań, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 7 ppkt. l) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0024 Niekłań Mały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. Poinformował, iż o zakup zawnioskował jeden 

z mieszkańców sąsiadujący z tą działką z powodu zniwelowania  pojawiającego się tam 

problemu z wodami opadowymi, które z drogi powiatowej nie mają ujścia. Dodał, iż starostwo 

w tej sprawie nie chce pomóc i związku z tym mieszkaniec zawnioskował o zakup działki 

w celu zniwelowania problemu.  

Radny Edward Mazur powiedział, że mieszkaniec wyraził wolę kupna omawianej działki, 

lecz kupić może każdy. Wyjaśnił, że przetarg musi być nieorganiczny z racji sąsiedztwa 

z innymi działkami.  

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr  LXXXIX/616/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Stąporków, położonej w obrębie 0024 Niekłań Mały, 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 7 ppkt. m) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 

nieodpłatnego przekazania, nieruchomości niezabudowanej położonej w obrębie 0036 

Wólka Zychowa, oznaczonej jako działka nr 1259 na rzecz Gminy Stąporków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. Poinformował, że działka została przekazana 

przez Stowarzyszanie OSP Wólka Zychowa na rozbudowę budynku. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr  LXXXIX/617/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie nieodpłatnego 

przekazania, nieruchomości niezabudowanej położonej w obrębie 0036 Wólka Zychowa, 

oznaczonej jako działka nr 1259 na rzecz Gminy Stąporków, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 7 ppkt. n)  Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Stąporków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wyjaśnił, że na terenie gminni zostanie 

otworzonych 6 linii. Odczytał § 1. Wyraża się zgodę na zawarcie przez Gminę Stąporków 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze 

użyteczności publicznej na następujących liniach komunikacyjnych: 

1) Linia: Stąporków – Hucisko – Mokra – Gosań – Krasna - Bień-Gustawów - Luta – Stąporków. 

2) Linia: Stąporków – Hucisko – Mokra – Gosań – Krasna – Komorów - Adamek – Kamienna 

Wola – Modrzewina – Błotnica – Stąporków. 

3) Linia: Stąporków – Hucisko – Pardołów – Świerczów – Świerczów Mały – Odrowąż - 

Błaszków - Stąporków. 

4) Linia: Stąporków – Hucisko – Mokra – Gosań – Włochów – Gosań - Krasna - Stąporków. 

5) Linia: Stąporków – Błaszków – Odrowąż – Wólka Plebańska - Nadziejów - Niekłań Mały 

- Niekłań Wielki – Furmanów – Lelitków - Stąporków. 

6) Linia: Stąporków – Stara Góra - Smarków – Piasek – Smarków - Kozia Wola - Czarna - 

Czarniecka Góra – Stąporków. 

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXXIX/618/2024 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy Stąporków, 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 7 ppkt. o) Projekt uchwały w sprawie współdziałania z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej i gazu ziemnego 

na lata 2025 i 2026. 

Radny Edward Mazur wyraził aprobatę. Dodał, iż ubolewa nad faktem, iż gmina w roku 2014 

lub 2015 wystąpiła ze Staropolskiego Związku Gmin i Gmina Stąporków nie współpracuje 

z innymi gminami z powiatu. Nadmienił, aby zagłosować za z racji mniejszej ceny energii. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Pani Burmistrz oraz osobom które 

zaproponowały taki projekt. Dodał, że zarówno energia jak i gaz po wejściu w grupy zakupowe 

będą korzystne dla gminy oraz jednostek podległych.  

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXXXIX/619/2024 w sprawie współdziałania z innymi jednostkami samorządu 

terytorialnego w celu grupowego zakupu energii elektrycznej i gazu ziemnego na lata 2025 

i 2026, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 
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W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 7 ppkt. p)  Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/64/2015 Rady 

Miejskiej w Stąporkowie z dnia 15 września 2015 r. w sprawie potwierdzenia członkostwa 

i ustalenia sposobu reprezentacji gminy Stąporków w Stowarzyszeniu „Lokalna Grupa 

Działania – U ŹRÓDEŁ”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że pierwotny projekt jaki otrzymali Radni 

na 7 dni przed obradami sesji posiadał omyłkę pisarską. Wyjaśnił, że zamiast roku 2015 widniał 

rok 2025. Dodał, że błąd został objaśniony na posiedzeniu komisji.   

projekt uchwały został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

W związku z dalszym brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 11 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr  LXXXIX/620/2024 w sprawie zmiany Uchwały Nr X/64/2015 Rady Miejskiej 

w Stąporkowie z dnia 15 września 2015 r. w sprawie potwierdzenia członkostwa 

i ustalenia sposobu reprezentacji gminy Stąporków w Stowarzyszeniu „Lokalna Grupa 

Działania – U ŹRÓDEŁ”, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 7 ppkt. q) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Stąporków w 2024 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji przez pracownika merytorycznego, który 

odpowiedział na pytania i wątpliwości Radnych. 

Radny Edward Mazur powiedział, iż na posiedzeniu komisji poprosił o udostępnienie opinii 

lekarza weterynarii. Poinformował, że według niej wskazuje, iż opinia lekarza weterynarii 

z Końskich jest negatywna. Dodał, iż nie wie w takim przypadku jak odnieść się do omawianej 

uchwały.   

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska powiedziała, że w tej sprawie 

został poproszony pracownik merytoryczny, który odpowie na pytania. Dodała, że z posiadanej 

przez nią wiedzy jest to opinia, stanowisko które nie jest wiążące. Nadmieniła, że nie ma nakazu 

kierowania się opiniami organów, które wyrażają swoje stanowisko w sprawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że opinia nie jest wiążąca. 

Poprosił o przedstawienie na czym opierała się negatywna opinia. 

Radny Edward Mazur dodał, iż szczegółowo nie pamięta. Dodał, iż poruszona była kwestia 

kotów i wskazania lekarza. Dodał, że w uchwale jest wskazany z nazwiska lekarz. Nadmienił, 

że uwaga dotyczyła kotów, że powinny być dokarmiane w całym okresie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej ogłosił minutę przerwy oczekując 

na przyjście  pracownika merytorycznego. 

Posiedzenie wznowiono kontynuując pkt. 7 ppkt. q)   

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że padło pytanie odnośnie 

omawianego projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stąporków w 2024 roku. 

Poinformował, iż Radny Edward Mazur zapytał czy program ten odnosi się do opinii 

weterynarza, którą w dniu wczorajszym radni otrzymali drogą elektroniczną, a jest opinią 

negatywna. Poprosił o wyjaśnienie.  
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Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska Pani Beata Siadul odpowiadając 

poinformowała, iż opinia lekarza weterynarii nie jest dla nich wiążąca. Nadmieniał, że lekarz 

w opinii tej podniósł kwestie które zostały już podnoszone w ubiegłym roku przy poprzednim 

programie. Poinformowała, że został zaskarżony pogram przez prokuratora, do tej skargi Pani 

Mecenas się odwołała i został wydany wyrok. Poprosiła o wyjaśnienie Pani Mecenas o to jak 

potoczyła się skarga na uchwałę za zeszły rok.  

Mecenas Ewelina Słowakiewicz powiedziała, że na skutek skargi prokuratora na uchwałę 

za zeszły rok Sąd Administracyjny zarzucił między innymi kwestie dotyczące dokarmiania 

kotów. Dodała, że sąd przychylił, się do stanowiska urzędu i w tej części oddalił skargę 

prokuratora. Powiedziała, że wszelkie sugestie zarówno prokuratury jak i sądu 

administracyjnego zostały uwzględnione w obecnym projekcie uchwały. Nadmieniła, że mimo 

negatywnego stanowiska lekarza weterynarii, można przyjąć program ponieważ opinia tak jak 

już zostało wspomniane nie jest wiążąca. Wyjaśniła, iż wynika to wprost z przepisów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że reasumując weterynarz 

chciałby, aby dokonać zmian takich które mogłyby skutkować tym, iż prokurator mógłby 

je zaskarżyć. Dodał, iż pracownicy poszli w kierunku uwag prokuratora    

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska Pani Beata Siadul sprostowała słowa 

przedmówcy powiedziała, że wzięto pod uwagę stanowisko Sądu. Dodała, że sąd 

nie uwzględnił uwag prokuratora.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedziała, że lekarz weterynarii 

wydawałby polecenia, które byłyby niezgodne z sądem.  

Radny Edward Mazur podziękował za wyjaśnienie. Zapytał o osoby, które dokarmiają 

czy mieszkańcy będą wiedzieć co to za osoby. 

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska Pani Beata Siadul odpowiadając 

poinformowała, iż taka lista może zostać opublikowana, lecz jest jeszcze kwestia ochrony 

danych osobowych. Wyjaśniła, że karmiciele są to osoby, które zgłaszają się do wydziału 

ochrony środowiska, informując że w danym miejscu gromadzi się duża liczba kotów. Dodała, 

że przyjęto, iż musi to być powyżej 10 zwierząt  i osoby te zajmują się dokarmianiem kotów.  

Radny Edward Mazur powiedział, że w uchwale jest zawarte, iż osoby te powinny być znane 

i udostępnione przez urząd.  

Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska Pani Beata Siadul powiedziała, że jeżeli 

zaistnienie możliwość udostępnienia tych danych zostanie to poczynione. Wyjaśniła, że można 

zgłosić się do wydziału i w momencie zainteresowania rejestr jest sporządzony. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący rady 

Miejskiej Jacek Kołodziej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

„za” –  7 głosów 

„przeciw” – 0 głosów 

„wstrzymało się” – 4 głosy 

 podjęła uchwałę Nr LXXXIX/621/2024 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 

Stąporków w 2024 roku, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 8. Sprawy różne. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Maciej Pokusa z racji sprzyjających warunków atmosferycznych poprosił 

o umalowanie wraz z remontem przystanku  na ul. Hubala w Niekłaniu Małym. Zwrócił 

się również o wysypanie tłucznia w miejscowości Wąglów od krzyża w lewą stronę oraz przy 
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drodze powiatowej w Nadziejowie. Poprosił o interwencję w powiecie w sprawie wysypania 

tłucznia. Zwrócił się do Pani Burmistrz o zaangażowanie się w sprawę drogi powiatowej 

od Wąglowa do ul. Niekłańskiej w Stąporkowie odnośnie posprzątania poboczy oraz rowów. 

Nadmienił, iż co roku sprzątanie było wykonywane przez mieszkańców, sołtysa, lecz 

notorycznie jest zaśmiecane.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej przyłączył się do swojego przedmówcy. 

Dodał, iż dawniej byli obecni przedstawiciele Rady Powiatu na sesjach w Stąporkowie. 

Nadmienił, iż w ostatnich latach brak jest tej obecności. Ma nadzieje, że w najbliższym czasie 

się to zmieni i te kontakty będą lepsze.  

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska powiedziała, iż malowaniem 

przystanków zajmuje się Zakład Gospodarki Komunalnej. Dodał, iż tłuczeń został zamówiony 

oczekują na dostawę i będzie dostarczany w potrzebne miejsca.  

Radna Elżbieta Jóźwik poruszyła temat przystanku w Gosaniu w kierunku Krasnej. Dodała, 

że podbudowa została wykonana, lecz przystanek nie został zamontowany Poprosiła o termin 

realizacji wiaty.   

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska powiedział, że udzieli odpowiedzi 

po konsultacji z wydziałem.  

Radny Zbigniew Wiśniewski odniósł się do oczytanej informacji, że zostaną wymienione 

lampy przy ul. Sienkiewicza czy jest jakiś graniczny termin na ich wykonanie. Dodał, iż były 

ustalenie, że zostanie to wykonane do końca kwietnia lub maja. 

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska odpowiadając poinformowała, 

że do końca kwietnia.  

Radna Elżbieta Kołodziej zwróciła się do Pani Burmistrz o interwencję w Starostwie 

Powiatowym w sprawie poprawy nawierzchni drogi powiatowej Odrowąż-Odrowążek z racji 

jej złego stanu oraz rowów wzdłuż wspomnianej drogi.  

Radny Edward Mazur powiedział, iż w dniu wczorajszym otrzymał  pismo od mieszkańca 

z ul. 1 Maja w Stąporkowie, który  od 2018 roku składał pisma do tut. Urzędu oraz Rady Miasta 

i Gminy. Dodał, że na jednym z nich zawarta była informacja, aby trafiło do Radnego Edwarda 

Mazura jako radnego tego okręgu. Poinformował, że pisma tego nie otrzymał. Nadmienił, 

że mieszkaniec prosił, aby wiadomości otrzymywał w czasie i je otrzymywał. Wyjaśnił, że treść 

korespondencji dotyczyła przystanku, który został rozebrany i do dnia dzisiejszego go nie ma. 

Poinformował, że mieszkaniec otrzymał odpowiedź w roku 2018 że do końca 2019 roku wiata 

ta powstanie. Ponownie powiedział, że do dnia dzisiejszego wiata ta nie powstała. Nadmienił, 

że odnosił się również do drogi ul. 1 Maja i odnośnie tej kwestii uzyskał odpowiedź ze starostwa 

jako, iż ul. ta należy do powiatu. Zwrócił się do Pana Przewodniczącego, że takiego pisma 

nie otrzymał, a które było zaadresowane do rady oraz Burmistrza. Zwrócił się z prośbą, 

aby na piśmie poinformować Radnego dlaczego od 2019 roku wiata ta nie powstała. Kolejno 

poruszył temat przychodni zdrowia w Stąporkowie. Powiedział, że o godz. 5 rano tankowali 

wodę do beczkowozu strażackiego i był świadkiem, iż od tej godziny ludzie ustawiają 

się w kolejce. Nadmienił, że nie można się dodzwonić, aby umówić się na wizytę do lekarza. 

Powiedział, że  przez dwa dni dzwoniła jego żona i w momencie już dodzwonienia 

poinformowano, iż nie ma już miejsc. Zapytał dlaczego nie funkcjonuje to tak jak w innych 

gminach iż rejestracja jest kilka dni do przodu i nie trzeba stać od 5 rano w kolejce. Nadmienił, 

iż stoją tam starsi schorowani ludzie. Wyjaśnił, iż jest Dyrektor, która powinna się tym zająć. 

Dodał, że w momencie przyjmowania Pani Dyrektor była mowa o przyjęciu lekarza 

do przychodni w Niekłaniu. Poinformował, iż pani dyrektor została przyjęta poza konkursem. 

Powiedział, że komisja zaopiniowała, aby przyjąć Panią Dyrektor. Dodał, iż Pani Dyrektor 

pracuje tylko 3 dni w tygodniu w Stąporkowie w pozostałe dni i w innym ośrodku. Nadmienił, 

że do tamtego czasu nic się nie polepszyło. Ponownie powiedział, że od godz. 5 ludzie stoją 

w kolejce. Odniósł się do ostatniej sesji. Powiedział, że dostał zapytanie od Pani Burmistrz 
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ile projektów napisał oraz ile pozyskał pieniędzy z zewnątrz. Zwrócił się z zapytaniem 

do wszystkich radnych kto pisał projekt i ile pieniędzy pozyskał. Poinformował, że radni 

nie są od pisania projektu. Kolejne pytanie w kierunku pana radnego dotyczyło ilości 

powstałych budynków oraz ilu przedsiębiorców ściągnął do gminy, a także to, że Pan Radny 

Edward Mazur przez tyle lat nic nie zrobił. Powiedział, że Pani Burmistrz brakło odwagi i nie 

pojawiła się na obradach sesji ponieważ miała inną. Radny Edward Mazur powiedział że radni 

uchwalają uchwały i kontrolują, a projekty tworzone są przez Burmistrza. Wyjaśnił, że radni 

przyjmują projekt uchwały lub odrzucają o czym mówi ustawa o samorządzie gminnym oraz 

statut. Powiedział, że wyżywanie się i wypowiadanie się przez dłuższy czas w kierunku jednej 

osoby w grupie, gdzie nikt się niczym nie wyróżnia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poprosił o ustosunkowanie się Pani 

Burmistrz do kwestii dotyczącej przystanku na  ul. 1 Maja.  

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska odniosła się do poruszonego 

tematu przystanku na ul. 1 Maja. Powiedziała, że pismo zostanie odnalezione i wyjaśniony 

powód tego, że przystanek  nie powstał do 2019. 

Radny Edward Mazur powiedział, że z informacji jakie posiada pisma ta zostawały 

adresowane do Rady jak i pani Burmistrz i pod ostatnim pismem wszystkie pozostałe zostały 

podłączone. 

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska w kwestii Ośrodka Zdrowia 

powiedziała, iż osobiście spotyka się ze skargami osób które przychodzą do urzędu. 

Powiedziała, że odbyło się spotkanie z Panią Dyrektor, która przedstawiła plan naprawczy 

podczas którego była okazja do rozmowy. Powiedziała, iż problem ten spowodowany jest 

z natłokiem chorych, którzy czekają w kolejce od wczesnych godzin porannych jest nie od dziś. 

Powiedział, że radni mogą złożyć wniosek o spotkanie z Panią Dyrektor.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że ostatnia poruszona sprawa 

przez Radnego Edwarda Mazura nie dotyczy Burmistrza lecz całej sytuacji. 

Radny Edward Mazur  Powiedział, iż Komisja Spraw Społecznych odbyła posiedzenie 

w sprawie kontroli przedszkola po przeprowadzonym remoncie. Dodał, iż 3,5 mln zł zostało 

wydane na ten remont. Powiedział, iż w momencie wykonania takiego remontu u kogoś 

w domu nikt by za to nie zapłaci i mało tego chciałby odszkodowanie za to co zepsuł. 

Poinformował, iż wiele rzeczy jest niedociągniętych, nie wykonanych. Powiedział, 

iż w dokumentacji jaką dostali członkowie komisji zawarta była informacja, iż zostaną 

wymienione okna drzwi, lecz nie doprecyzowano czy będzie to na piętrze czy parterze. Dodał, 

że są pokrzywione okna w których są szpary. Wyjaśnił iż obok łazienki mieści się małe 

pomieszczenie, gdzie jest  umywalka i bojler pod które są podłączone przewody nowe, wykute 

zostały płytki na miejsce to zostało zabetonowane. Powiedział, iż w piwnicach część jest 

w ogólnie nie zrobiona. Poinformował, że miało nastąpić wymiana instalacji, schody niczym 

nie pokryto. Nadmienił, że jest tam jedno wielkie niedociągnięci. Firma pieniądze wzięła. 

Powiedział, że w miejscu podjazdu dla niepełnosprawnych był zamontowany krawężnik, który 

należało poprawić. Zapytał o to kto to odbierał. Nadmienił, że wystąpił w związku z tym 

o protokół. Powiedział, iż budynek został odebrany w październiku. Dodał, że częściowo 

był przetarg, a później dodatkowe zlecenia, które wykonywała ta sama firm. Poprosił o zajęcie 

się tą sprawą. Poinformował, że wytrącony róg  od ściany nie został zamalowany. Radny 

Edward Mazur zapytał w tamtym czasie o to czemu nie zostało zaszpachlowane i zamalowane. 

Uzyskał odpowiedź, że wykonywane było tylko malowanie, a nie szpachlowanie. Nadmienił, 

iż pani burmistrz powiedziała, że Radny Edward Mazur głosował przeciwko podwyżką diet 

którą pobiera w wysokości1500 zł, sprostował to iż pobiera dietę w kwocie 1310 zł. Dodał, 

że zgodni z ustawą radny musi pobrać dietę z którą może zrobić co zechce. Przekazał Zastępcy 

Pani Burmistrz pismo tj. wyrok sądowy dotyczący diet radnych Powiedział, że głosował 
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przeciwko podwyżce wynagrodzenia Pani Burmistrz . Dodał, że mogła nie brać, a całość 

pobiera.   

Radny Zbigniew Wiśniewski uzupełnił wypowiedź swojego przedmówcy. Powiedział, że nie 

był świadomy o kwocie remontu przedszkola. Dodał, że musiał być inspektor nadzoru, musiała 

być specyfikacja, która określa konkretne prace jakie powinny zostać zrobione. Dodał, 

że wystarczy sprawdzić specyfikację inspektora nadzoru i jeżeli jest pod tym podpisany 

to ponosi największą odpowiedzialność za takie prace.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zwrócił się z zapytaniem do Pani Burmistrz 

czy była to kwota powyżej 3 mln zł.  

Radny Edward Mazur   powiedział, że 3 mln 200 tys. 

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska zwróciła się do Radnego Edwarda 

Mazura czy wie ile kosztowało malowanie przedszkola w środku 

Radny Edward Mazur powiedział, iż takich informacji nie ma. Posiada dokument 

przygotowany z wydziału, gdzie zwarto informacje, lecz nie dokładne o wymianie okien 

i drzwi, parapety również nie zostały pomalowane. Powiedział, że na stronie BIP nie wszystkie 

załączniki się otwierają i nie może się z nimi zapoznać. Dodał, że każdy dokument powinien 

być opublikowany w formacie pdf. Powiedział, iż w przetargach jest tak, że część dokumentów 

się otworzy a część nie. Nadmienił, że powinien się tym ktoś zająć. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że w sytuacji kiedy Radny 

posiada wiedzę o niedociągnięciach, nieprawidłowościach to są do tego odpowiednie organy 

i radny powinien złożyć zawiadomienie. Nadmienił, aby nie oceniać zbyt pochopnie. 

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska powiedziała, iż należy podkreślić 

dwie kwestie odnośnie sytuacji Przedszkola oraz słów poruszonych przez Radnego Edwarda 

Mazura. Wyjaśniła, że prace obejmowały termomodernizację na co otrzymano dofinasowanie 

czyli na prace, które związane są z osiągnięciem efektywności energetycznej budynku nie 

dotyczyło malowania pomieszczeń, wymiany drzwi, instalacji sanitarnej. Ponownie 

powiedział, że dofinasowanie dotyczyło termomodernizacji. Wyjaśniła, że jeżeli gmina 

chciałaby zostać przy tym zakresie prac przedszkole wyglądało by dużo gorzej. Poinformowała, 

że pani Burmistrz zadecydowała, że z środków własnych zostaną dokonane prace dodatkowe 

wykraczające poza prace związane z termomodernizacją. Powiedziała, że w związku z tym 

zapytała Pana Radnego Edwarda Mazura o to czy ma świadomość o kosztach pomalowania 

przedszkola. Poinformowała, że koszt prac dodatkowych przy tym obiekcie i jego gabarytach 

były znaczne. Kolejno poinformowała, że koszt malowania wyniósł 100 tys. brutto 

w momencie położenia tam gładzi jest to koszt ok. 200 tys zł. Dodała, żę idąc tym tokiem 

można mnożyć sobie te koszty i remont przedszkola nie zamknął by się na poziomie 3 mln zł 

lecz  4,5 mln zł.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że w ostatnim przypadku 

remont byłby zbędny i lepiej byłoby wyburzyć i wybudować nowy budynek.  

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska nadmieniła, że tak jak już było 

wcześniej powiedziane dzieci w przedszkolach ubywa. Także można byłoby  się zastanawiać 

czy tak duży budynek miałby prawo bytu. 

Sołtys wsi Lelitków Tadeusz Dobrowolski poruszył temat przystanku, który wielokrotnie 

w czynie społecznym został malowany, lecz obecnie ponownie wymaga odświeżenia. Kolejno 

poruszył kwestię braku oświetlenia po jednej stronie drewnianego mostku. Poprosił 

o możliwość zajęcia się tą sprawą. W imieniu swoim podziękował za docenienie pracy sołtysów 

i przyznanie dodatku w kwocie 300 zł za pełnienie funkcji sołtysa przez 2 kadencje. Sołtys 

powiedział, że w momencie zostanie sołtysem nie było żadnych dodatków.   

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska powiedziała, że w kwestii 

malowania przystanków Zakład Gospodarki Komunalnej otrzymał zlecenie i sukcesywnie 

będzie wykonywać prace remontowe.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że w razie dodatkowych pytań 

wyjaśni lokalizację mostu.  

Radny Edward Mazur powiedział, że posiada specyfikacje. Radny odczytał dokument, 

iż Zakres robót podstawowych budowlanych zamówienia obejmuje miedzy innymi 

modernizację systemu poprzez montaż pomp ciepła, kompletne urządzenia wykonanie nowej 

instalacji CO wymiana grzejników na części instalacji centralnego ogrzewania. Wykonanie 

instalacji centralnego ogrzewania z ogrzewaniem podłogowym we wskazanych 

pomieszczeniach. Montaż pompy ciepła powietrza w jednym z pomieszczeń kuchennych dla 

potrzeb obsługi oraz wymianę istniejącej instalacji c.w.u. dla pomieszczeń kuchennych o ile 

stan techniczny instalacji będzie nie zadawalający, w przeciwnym przypadku należy 

wykorzystać istniejącą instalację c.w.u. w  pomieszczeniach kuchennych. Demontaż starych i 

montaż nowych energooszczędnych przepływowych podgrzewaczy wody. Wykonanie 

montażu kompletnej kotłowni wraz z wszystkimi urządzeniami niezbędnymi do jej 

prawidłowego funkcjonowania. Przygotowanie pomieszczeń dla potrzeb lokalizacji pompy 

ciepła. Wymiana ślusarki, stolarki okiennej i drzwiowej. Nadmienił, że nie jest ujęte, gdzie 

zostaną wymienione w ilu pomieszczeniach. Dodał, iż jest to zawarte jest to w głównych 

zadaniach. Kolejno wymiana instalacji elektrycznej z montażem nowych opraw 

oświetleniowych technologii LED. Docieplenie stropodachu wentylowanego 

i niewentylowanego oraz ścian zewnętrznych  budynku powyżej i poniżej poziomu terenu oraz 

poniżej poziomu terenu  i docieplenie cokołu. Montaż instalacji fotowoltaicznej. Montaż 

instalacji nawiewno – wywiewnej z rekuperacją. Remont pomieszczeń piwnicy zgodnie z PFU. 

Dodał, że zapoznał się z tym protokołem. Kolejno wykonanie instalacji elektrycznej jako 

podtynkowej, usunięcie istniejących warstw podłogowych w maksymalnym możliwie zakresie 

w celu zainstalowania ogrzewania podłogowego. Powiedział, iż jest to zasadnicze co zostało 

ujęte w dokumentacji i uzyskano dofinasowanie.  

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska powiedziała, że przeczytane przez 

Radnego Mazura kwestie dotyczyły termomodernizacji. 

Radny Edward Mazur odczytał aneks nr 1, cena 398 tys. zł netto. W protokole konieczności 

zapiany jest zakres robót tj. wymiana instalacji elektrycznej co zostało już wcześniej ujęte. 

Montaż parapetów wewnętrznych, malowanie parter oraz pierwsze piętro. Protokół drugi 

zawierał remont dachu, sufity podwieszane, murki na tarasie oraz donice. Kolejny aneks 

podpisany w dniu 27 kwota netto 161 tys. zł.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zapytał o podwieszane sufity. 

Radny Edward Mazur wymiana drzwi co zostało ujęte w pierwotnym dokumencie drzwi 

wewnętrzne i zewnętrzne wymiana częściowa instalacji wodno-kanalizacyjnej. Poinformował, 

że pewne kwestie zostają powielane. Montaż balustrad, barierek przy oknach w salach. Dodał, 

że 9 października został podpisany 3 aneks na kwotę 49 tys zł, które pozostały ze szkoły 

w Krasnej. Pytki na tarasie malowanie balustrad zewnętrznych przy pochylni razem 3 mln 327 

tys zł. Radny Edward Mazur powiedział, że według jego wiedzy inna firma wykonywała prace 

związane z remontem schodów wejściowych. Powiedział, że koszty kalkulują się na pewno 

w kwocie 3.5 mln zł. Na tej podstawie powinien nastąpić odbiór. Nadmienił, że Komisja Spraw 

Społecznych niedociągnięcia, które zauważyła odnotowała w protokole. Nadmienił, iż nie jest 

budowlańcem, ale na oko jest tam bałagan.  

Radny Krzysztof Chrzan zapytał czy w kwestii  awarii przystanków należy  bezpośrednio 

zgłaszać się do Zakładu Gospodarki Komunalnej i adekwatnie w kwestii tłucznia również 

podać informację do konkretnego wydziału. 

Zastępca Burmistrz Pani Monika Głazowska-Pawłowska potwierdziła. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że sprawa przedszkola 

pokazuje, iż są pewne niedociągnięcie i w celu rozwiania wątpliwości zwrócił się do Pani 
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Burmistrz o przekazanie protokołu do Biura Rady na ręce Komisji Spraw Społecznych. Dodał, 

że ewentualnie zostanie zwołane posiedzenie komisji i ponownie radni przyjrzą się sprawie  

Ad. pkt. 9. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej z uwagi na wyczerpanie porządku obrad zamknął obrady 

LXXXIX sesji Rady Miejskiej, dziękując wszystkim za udział w obradach. 

 

 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Małgorzata Zawada        Jacek Kołodziej 

 


